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Osadní výbor ve Světlici 
Zápis z 1. zasedání OV v roce 2025 

konaného dne 22.1. v 19°°hod 
 

Přítomni:            Neuberg Petr      
                             Kovačík Marian 
                             Doležal Pavel 
                             Krejčí Pavel                            
                             Krejčí Miroslav 
                             Moravec Antonín 
 
                             
 
 
 
 
 

PROJEDNÁVANÉ BODY-USNESENÍ 
 
 
 
Bod č.1:  OV projednal žádost o vyjádření k výkupu podílu 1/19 pozemku 
p.č.748/1 o celkové výměře 317m2 a podílu 1/10 pozemku parc.č. 923 o 
celkové výměře 247m2 vše v katastrálním území Světlice.Majitelkou těchto 
pozemků je paní Růžena Novotná,  OV souhlasí 
s výkupem výše uvedených pozemků do majetku města Humpolec. 
 
 
 
 
 
 
                   
Stanovisko členů OV: 
                                         Pro:6                         Proti:0                               Zdržel se:0 



) 

 
 
 
                  
Bod č.2: V návaznosti na bod č.1 OV žádá město Humpolec o výkupy pozemků 
p.č.750/1-jedná se komunikaci na skládku (alespoň část patřící státu ČR),dále 
části pozemků p.č.747/1,p.č.890,vše v katastr.území Světlice,jedná se vše o 
pozemky na kterých se nácházejí místní komunkace,které máme v požadavcích 
pro rok 2025 jako opravu. Dále by do budoucna bylo vhodné jednat o výkupu 
pozemku p.č.744 v k.ú.Světlice, je to část  komunikace ze Světlického Dvora na 
Brunku. 
 
 
 
 
 
Stanovisko členů OV: 
                                         Pro:6                         Proti:0                               Zdržel se:0 
 
 
 
 
 
 
 
 
Bod č.3:OV žádá o dodržování dohod z r.2024 ohledně vypouštění místních 
rybníků.V současnosti je Velký rybník p.č.712 a rybník Horní Dvorek p.č.751 
opět vypuštěn,dle dohody z roku 2024 a jednání se zástupci ČRS Humpolec,OV 
Světlice a města Humpolec (p.Hendrych M.), bylo dohodnuto,že všechny 
rybníky v  obci zůstanou v roce 2025 napuštěny!!!  

 
 
 
 
 
 
Stanovisko členů OV: 



) 

                                         Pro:6                         Proti:0                               Zdržel se:0 
 
 
Bod č.4:OV žádá o označení dřevin ke určených ke kácení,tyto dřeviny (stromy) 
vytipoval p.ing.Kocman již v 2.10.2024,bylo dohodnuto a slíbeno pí.Vilímovou, 
že v co nejbližší době proběhne finální označení dřevin ke kácení,bohužel do 
dnešní doby se opět nic neděje,připomínám povolenou dobu kácení dřevin do 
konce března,u některých dřevin se musí zajistit profesionální kácení a další 
nutné s tím spojené práce (zajištění brigády,mechanizace na odvoz dřeva atd) a 
to skutečně nejde  ze dne na den. 

 
 
 
 
 
 
Stanovisko členů OV: 
                                         Pro:6                         Proti:0                               Zdržel se:0 
 
 
 
 
 
 
 
Diskuze: NIC 

 

               
Jednání OV bylo ukončeno ve 20:30 hod    
 
Zapsal: Neuberg Petr       
 
Předseda OV: Neuberg Petr 
 
Ověřovatel: Doležal Pavel                                                                        
 


